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Tárgy: írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdése alapján „Mi lett a Vitézy Tamás érdekeltségébe
tartozó cég horvátországi kikötőinek és szállodáinak sorsa?” címmel írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Dr . Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015. március 12-én válaszolt arra az írásbeli kérdésemre (x/3348: „Meg akarja venni a
magyar állam Vitézy Tamás horvátországi kikötőit és szállodáit"), melyben arró l
kérdeztem önt, hogy milyen céllal vizsgáltatta át a Nemzeti Eszközgazdálkodási Zrt .
a Vitézy Tamás érdekeltségébe tartozó Adriatiq Islands Group Hungary Kft-t (a későbbiekben
Adriatiq Kft.) a PwC-vel 72,6 millió forint értékben . Felmerült bennünk ugyanis a gyanú ,
hogy a magyar állam meg kívánja vásárolni a Vitézy Tamás érdekeltségébe tartozó cé g
horvátországi kikötőit és szállodáit, mely cégnek 2010-ig Habony Árpád igazgatóság i
alelnöke volt .
Ön márciusban azt válaszolta, hogy a felszámolás folyamatban van, és még várják az eljárás
végét. Ezen kívül kifejtette, hogy a Nemzeti Eszközgazdálkodási Zrt . (melyet a Magyar
Nemzeti Vagyonkezelő hozott létre 1 milliárd forintos alaptőkével, és amely ún. likvid
pénzeszközöket is átvett a Nyugdíjreform és Adósságcsökkentő Alap Irányító Testületének
döntése alapján) befektetési lehetőségeket keres, ezért elemezteti a PwC-vel az Adriatiq Kft .
tőke- és hitelszerkezetének átalakítási lehet őségeit . Miniszter úr válasza alapján céljuk a cé g
vagyonának magyar kézben tartása volt, illetve a kapcsolódó munkahelyeket is meg kívánták
védeni .
Időközben kiderült, hogy az Adriatiq Kft . egyszerűsített felszámolással megszűnt, vagyis a
felszámolás során a cég vagyona nem fedezte a cég tartozásainak összegét sem .



Mindezek alapján az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz :

-

	

Milyen eredménnyel zárult a PwC által végzett majd 73 millió forintos átvilágítás ?
Ajánlották-e a Nemzeti Eszközgazdálkodási Zrt-nek a befektetést az Adriatiq Kft-ben ?

- Sikerült-e bármiféle vagyontárgyat, közte kikötőt és/vagy szállodát állami
tulajdonba vonni a felszámolt cég vagyonából? Ha igen, akkor egészen pontosan milye n
konstrukció keretében került állami tulajdonba az Adriatiq Kft. vagyona?

-

	

Mennyi kapcsolódó munkahelyet sikerült megmenteni az átvilágítá s
eredményeként, és konkrétan hol dolgoznak ezek az emberek ?

- Amennyiben az Adriatiq Kft. vagyonából semmi nem került állami kézbe, akko r
van-e információja arról Miniszter Úrnak, hogy mely cég az önök által alaposa n
átvilágított cég által üzemeltetett kikötők és szállodák jelenlegi tulajdonosa ?
Kezdeményezték-e a jelenlegi tulajdonos átvilágítását, hogy az érintett kiköt ők és
szállodák magyar kézbe kerüljenek ?

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát a fenti kérdésekre.

Budapest, 2015 . november 27 .

Tisztelettel :

dr .
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